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BR-03.0012.1.6.17.2023 

 

Protokół nr 104/2023 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa, 

które odbyło się 28 sierpnia 2023 roku 

w Sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Pietrus 23 sierpnia 2023 roku zwołał posiedzenie 

Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miasta Krakowa na 28 sierpnia 

2023 r. O zwołaniu posiedzenia zostali powiadomieni drogą elektroniczną wszyscy członkowie 

Komisji oraz zaproszeni goście.  

 

Proponowany porządek posiedzenia obejmował:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie koncepcji projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Kantorowice”.  

4. Prezentacja koncepcji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Rydla”.  

5. Prezentacja raportu z konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

użytku ekologicznego pod nazwą „Łąki nad Rudawą”. 

6. Przyjęcie inicjatywy uchwałodawczej Komisji w zakresie uzgodnienia zakresu prac 

wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody na terenie użytku ekologicznego „Staw 

Dąbski”.   

7. Sprawy bieżące. 

8. Oświadczenia, komunikaty. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Posiedzeniu 28 sierpnia 2023 roku przewodniczył Włodzimierz Pietrus - wiceprzewodniczący 

Komisji, udział w nim wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście, których lista stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.   

 

Ad 1. Wiceprzewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16:10 otworzył posiedzenie, powitał członków Komisji 

oraz zgromadzonych gości. Poinformował zgromadzonych o tym, iż przebieg posiedzenia jest 

nagrywany, a zarejestrowane nagranie stanowi informację publiczną. 

 

Ad 2. Wiceprzewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 

Następnie wiceprzewodniczący zapytał o  propozycje zmian. 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

Komisja stosunkiem głosów 11 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się przyjęła porządek 

jak w propozycji.  

 

Ad 3.  Wiceprzewodniczący Komisji przedstawił wypracowane przez radnych podczas spotkania 
roboczego propozycje uwag do koncepcji projektu planu „Kantorowice”, następnie otworzył 
dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  
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W dyskusji głos zabrali: radna Renata Kucharska, radny Grzegorz Stawowy, 
wiceprzewodniczący Włodzimierz Pietrus oraz inny mówca. 

 

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzieliły: Elżbieta Szczepińska – dyrektor Wydziału 
Planowania Przestrzennego, Aleksandra Rembowska-Wójcik – kierownik Pracowni 
Urbanistycznej 3 oraz Jolanta Czyż  - zastępca dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego.  

 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie opinię pozytywną wraz z uwagami. 

Komisja stosunkiem głosów: 12 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się wydała opinię 
pozytywną wraz z uwagami (opinia nr 396/2023 z dn. 28.08.2023 roku).  

 

Ad 4.  Koncepcję projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
„Rydla” przedstawiły: Elżbieta Szczepińska – dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego 
oraz Agata Walczak – projektanta planu.  

Następnie wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali: radny Grzegorz Stawowy, radny Jacek Bednarz oraz radny Łukasz 
Maślona.  

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzielili: Agata Walczak – projektanta planu, Tomasz 
Babicz – kierownik Pracowni Urbanistycznej 2, Elżbieta Szczepińska – dyrektor Wydziału 
Planowania Przestrzennego, Jolanta Czyż – zastępca dyrektora Wydziału Planowania 
Przestrzennego oraz Łukasz Krajewski – radny Dzielnicy VI Bronowice.  

 

Ad 5.  Raport z konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie ustanowienia użytku 
ekologicznego pod nazwą „Łąki nad Rudawą” przedstawiła Małgorzata Mrugała – dyrektor 
Wydziału Kształtowania Środowiska.  

Następnie wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali radny Jan Stanisław Pietras, radny Grzegorz Stawowy, Małgorzata 
Mrugała – dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska,  radny Jacek Bednarz, radny Łukasz 
Maślona, radny Józef Jałocha oraz radny Adam Migdał.  

 

Ad 6. Inicjatywę uchwałodawczą w zakresie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych 

na potrzeby ochrony przyrody na terenie użytku ekologicznego „Staw Dąbski”  przedstawił 

Włodzimierz Pietrus - wiceprzewodniczący Komisji. 

 Punkt został zawieszony.  

 

Ad 7.  Sprawy bieżące. 

W sprawach bieżących głos zabrał przedstawiciel AIRPORT KRAKÓW S.A. ws. projektu mpzp 

obszaru „Balice I”.  

Głos w tej sprawie zabrali także radny Józef Jałocha oraz radny Grzegorz Stawowy.  

 

Ad 8. Oświadczeń, komunikatów nie wygłoszono.  

 

Posiedzenie zostało zawieszone o godz. 17:55. 
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II część posiedzenia - 30.08.2023 r. godz. 13:00 Sala Portretowa Urzędu Miasta Krakowa  

 

Ad 6. cd. Głos w dyskusji nad inicjatywą uchwałodawczą zabrali: Piotr Łanoszka - radca prawny, 

wiceprzewodniczący Włodzimierz Pietrus. 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowaną inicjatywę uchwałodawczą. 

Komisja przyjęła ją stosunkiem głosów 11 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się.  

Głos w tym punkcie zabrała Małgorzata Mrugała - dyrektor Wydziału Kształtowania 

Środowiska.  

 

Ad 7. cd  Sprawy bieżące. 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Szczepińska przedstawiła stanowisko 

ws. dyskusji na temat projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Balice I”.  

Głos w tej sprawie zabrał: radny Grzegorz Stawowy oraz wiceprzewodniczący Włodzimierz 

Pietrus.  

Dodatkowych wyjaśnień dzieliła Elżbieta Szczepińska - dyrektor Wydziału Planowania 

Przestrzennego.  

W sprawach bieżących głos zabrał wiceprzewodniczący Włodzimierz Pietrus w sprawie 

projektu uchwały dotyczącego ustanowienia użytku ekologicznego „Łąki nad Rudawą”. 

Zaproponował, by na sesji radni złożyli wniosek o rozpatrzenie projektu w trybie dwóch czytań. 

Następnie głos zabrał radny Łukasz Maślona, przedstawiając propozycję autopoprawki 

do projektu uchwały.  

W tym temacie głos zabrali: radny Michał Starobrat, wiceprzewodniczący Włodzimierz Pietrus, 

radny Jan Stanisław Pietras, radny Grzegorz Stawowy, radny Jacek Bednarz, inny mówca, inny 

mówca, Piotr Łanoszka - radca prawny, Małgorzata Mrugała - dyrektor Wydziału Kształtowania 

Środowiska. 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie proponowaną autopoprawkę. 

Autopoprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 9 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących 

się.  

Elżbieta Szczepińska - zabrała głos w sprawie terminu spotkania roboczego Komisji ws. projektu 

mpzp obszaru „Rydla”.  

 

Ad 9. Wobec zrealizowania punktów porządku, wiceprzewodniczący o godz. 14:00 zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

 

/-/Włodzimierz Pietrus 

 

 

Wiceprzewodniczący  

Komisji Planowania Przestrzennego                                                                                                                                                        

i Ochrony Środowiska                                                                                

Rady Miasta Krakowa         

Protokół sporządziła: 

 

Ewelina Garbacka-Kalemba 

Kancelaria Rady Miasta Krakowa 

 

 


